
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 20/02/2019 
Sra. Maria Jesús Sinfreu 
 
Per què a Esplugues no tenim encara uns urinaris públics com dels que ja fa 
poden gaudir altres poblacions com Igualada? 
Pensen en un futur proper estudiar aquesta proposta, que seria molt ben 
acollida per la ciutadania i especialment per la gent gran? 
 
El senyor Comellas: 
 
“Senyora Sinfreu, com sempre, una pregunta rellevant.  
 
Em consta que el passat mandat hi va haver certes iniciatives en aquest sentit per 
part, em sembla que era, de l’Associació de Veïns d’Esplugues, si no vaig errat. Van 
ser bastant insistents. Se’ls va donar raons tècniques: es va arribar a valorar, si no 
recordo malament, algunes opcions per resoldre aquest tema i increïblement encara 
no se n’ha adoptat cap.  
 
Jo crec que arran de l’obertura del carril bici de comunicació amb Barcelona i la resta 
del Baix Llobregat, doncs sí que caldria habilitar alguns espais. Perquè realment 
s’espera una major afluència de passavolants, diguem-ne. I no només pel tema dels 
propis espluguins, sinó pels ciclistes que passin, doncs crec que seria un tema 
d’interès.” 
 


